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INTERPELACJA

w sprawie remontu drogi przy ul. Chetmickiej

Ul' Chelmicka na odcinku od ul. Lipnowskiej do numeru 33 jest bardzo stroma
i o zrdZnicowanej nawierzchni, co w potqczeniu stwarza zagrozenie dla
poruszajqcych sig tam pojazddw. Ponadto stromy chodnik o nierownej nawierzchni i

urywajqcy sig w okolicach numeru 15 tqczqcy w sobie funkcjg Sciezki rowerowej
stwarza niebezpieczenstwo zarowno dla pieszych jak i rowerzystow. Z uwagi, 2e jest
on czqSciq drogi prowadzqcej do budynkow PWSZ, ruch pieszy i rowerowy jest tam
duzy.

W imieniu mieszkar'rc6w ul. Chetmickiej oraz student6w PWSZ zwracam sig z
prosbq o pokrycie dywanem asfaltowym tego odcinka ulicy i wymianq chodnika
petniqcego rowniez na czqsci funkcjg riciezki rowerowej.

Wykonujqc remont nalezy zadba6 rowniei o wykonanie odprowadzenia wod
deszczowych, ktdre splywajqc ku ulicy Lipnowskiej stwarzajq zagro2enie
poruszajqcych sig po niej pojazdow.

Z uwagi na zly stan nawierzchni ul. Lipnowskiej planowany jest jej remont.
Przed przystqpieniem do remontu trzeba wyeliminowac problem odprowadzenia wod
deszczowych m.in. z ulicy Chetmickiej. Warto wiqc wykonac te prace ju2 teraz.

Proszg o wpisanie tej inwestycji do przyszrorocznego budietu.


